
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2014-06-16 
 

1. Mötets öppnande 

2. Val av protokolljusterare: Hanna 

3. Dagordningen  godkändes 

4. Närvarande: Camilla, Elisabeth, Margareta, Sofie, Hanna och Camilla 

5. Föregående protokoll upplästes och efter lite korrigering godkändes. 

6. Skrivelseblad från snabbgross som har inkommit. 

7. Ekonomi: Har inte hänt så mycket, men vi har fått in pengar från Fridas Ungdomsledar 

utbildning.  Viktigt att vi ser till att få in lokstödet. 

8. Ungdomssektionen är ej aktiv för närvarande, förslag att Frida eventuellt kan göra någon 

Samaktivitet med hors ungdomssektion. 

9. Föreningsstöd: Vi kan ansöka om ekonomiskt föreningsstöd hos upplands idrottsförbund för 

ridbanan. En från förbundet är villig att komma ut och hjälpa oss att få till en bra ansökan. 

Vilket verkar Mycket Positivt. 

10. Tävlingar 31/8 har vi ponny dressyr div 2 endast 4 lag anmälda så Margareta har skickat en 

förfrågan till förbundet om vi kan ha reg tävling på eftermiddagen. Svårt att få tag i domare 

men den frågan är nu löst. Ban bygge 29/8 kl 18.00 

11. Pay and jump under fest i Heby: Hittills få anmälningar till pay and jumpen hoppas på att 

flera kommer in. Eftersom det är svårt att få tag i domare så frågar vi om Gun-Britt kan döma 

pay and riden den 30/8 

12. Ridbanan: Vi söker till miljonen genom Camilla som fixar det så hoppas vi på ekonomiskt 

hjälp för att kunna fixa till underlaget på ridbanan. Se även punkt 9 

13. Arrendeavtalet har löpt ut och det ska skrivas nytt, Elisabeth åter upptar det, minst på 3 år. 

14. Nästa Möte: 11/8 kl 19.00 

15. Mötet avslutades 

 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 

 

 

Margareta Svanberg  Sofie Jansson Pettersson  Hanna Jonsson 


